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REFERÈNCIA: Participació Ciutadana 
EXPEDIENT: 1978/2021 
ASSUMPTE: Acta del Consell de Participació Ciutadana 1/2021 de 29/03/2021. 
 
 
PERSONES ASSISTENTS: 
 
PRESIDENTA 
Gemma Alós Sospedra 
 
VOCALS 
Luisa Castells Garés 
Fernando Pascual Moscardó 
Jaime Rossell Marín 
Salvador Iñigo Luis 
Pascual Carrasco Soler 
Paco González Paños 
Ramón Peris Bleda per Reme Pau Pla 
José Vicente España per Salvador Oliver Bertomeu 
 
SECRETARIA 
Consuelo Llopis Plá 
 
NO ASSISTEIXEN: 
Paco Cerveró Navarro 
Ángel Aparisi Jordán 
Javier Camarasa Carrasco 
 
HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA: 
Leticia Piquer Ortiz 
Ariana Albelda Miguel 
Elvira Olmos Esteve 

 

 

ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 29 DE MARÇ DE 2021. 

 

CARÀCTER DE LA SESSIÓ ORDINARIA 

A la ciutat d’Alzira, a les 13 hores del dia 29 de març de 2021 es reuneixen a la Casa 
Consistorial (saló d’actes de la 4a planta) les persones que al marge s’expressen, 
membres del Consell de Participació Ciutadana d’este Ajuntament, amb la finalitat de 
celebrar la sessió ordinària per a la qual han sigut prèviament convocats, presidida per 
la regidora delegada de Participació Ciutadana, Gemma Alós Sospedra, amb 
l’assistència tècnica de la secretària. 
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ORDRE DEL DIA 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
La presidenta, dona la benvinguda a Salvador Iñigo com a representant del Consell 
Paratge Natural Murta-Casella en este Consell, i per els que no van poder assistir a 
l’anterior convocatòria, presenta també a Jaime Rossell com a representant del 
Consell Escolar Municipal. 

A continuació, pregunta als assistents si hi ha alguna aportació a l’acta que se'ls ha 
enviat junt a la convocatòria d'este Consell. 

Els assistents mostren la seua aprovació, per unanimitat, a l’acta del 23 de novembre 
de 2020. 

 

2. Informació sobre consultes ciutadanes en  2020 

S’ha enviat als membres d’este Consell les gràfiques referides a les consultes 
ciutadanes en l’any 2020. 
La presidenta, fa un resumen dels gràfics, destacant que les àrees més consultades 
han sigut, com altres anys, Serveis Públics i Policia Local. Els mesos amb més volum 
de consultes, moltes d’elles demanant informació i ajuda en temps de quarantena, han 
sigut abril i maig. 

S’han augmentat fins un 92% les respostes donades, la majoria des de Participació, i 
s’han unificat les consultes amb independència de la procedència (Bustia, correu 
electrònic, incidències en via pública i inclús les provinents de sistemes al marge de 
l’Ajuntament). 
Es marca com objectiu per enguany,  intentar que els departaments de Serveis Públics 
i Policia Local contesten a més consultes. 

 

3. Informació actual sobre la COVID a Alzira. 

Gemma Alós, també regidora delegada de Sanitat, informa al Consell que les dades 
sobre la pandèmia a Alzira del últim dijous son de 9 casos i la incidència de 19,7 per 
cada 100.000 habitants. Encara que hi ha temor per les possibles pujades com s’està 
veient en les tendències actuals. 

En quan a les vacunes, es cert que estan aplegant de manera puntual i no com 
s’esperava, així i tot si que pot donar dades: 
S’han vacunat 14.000 persones entre 80-89 anys. 

El passat cap de setmana es va vacunar al professorat d’Alzira en el Casal Fester. 
Es continuarà vacunant amb el material del que es disposa. I a partir de la segona 
quinzena d’abril esperem rebre més vacunes. 

Per tot i per tots, demana precaució per a la Setmana Santa i Pascua. 

Luisa Castells, pregunta sobre l’ordre de la vacunació per edats. 
La presidenta, respon que anirà per edat de major a menor, perquè encara que els 
joves mantenen més contactes socials, son els més majors els que ingressen més als 
hospitals i els que més risc de mort tenen, segons ha quedat demostrat. 
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Jaume Rossell opina que este fi de setmana al Casal Fester, encara que pareixia estar 
tot ben organitzat amb presencia de Protecció Civil i tot, hi havia molta gent i no 
guardava la distancia exigida. Pot ser que el sistema de citació no fora del tot correcte 
per a evitar aglomeracions. 

Gemma Alós indica que les citacions les han fet per centres educatius i que ella 
mateixa va poder comprovar com entre els mateixos companys es feien fotografies de 
grup sense mantindre la distancia social exigida, la qual també és responsabilitat 
pròpia, no obstant això es un assumpte a tindre en compte per a pròximes citacions. 

 

4. Inversions previstes en 2021 del romanent de Pressupost de 2020. 

La presidenta explica que, com tots pogueren comprovar, en el Consell que es 
tractaren els Pressuposts Municipals per a 2021 hi havia algunes partides 
pressupostaries amb poca consignació, i que ara amb un romanent del Pressupost de 
2020 de 4.943.047 € s’han augmentat moltes partides. 
Demana la intervenció del regidor de Serveis Públics per a que explique amb més 
detall quines són eixes partides. 

Fernando Pascual, indica que la major part es dedica a: 

- Retén de la Policia Local en construcció amb aproximadament 1.500.000 €,  
- Sostre del pavelló d’esports Fontana Mogort amb uns 1.300.000 € 

-  I per altra part s’invertirà en:  l’heliport dels bombers, el sol del Casal Jove (magatzen 
de Cucó), l’assistència tècnica en matèria urbanística, el manteniment de jocs infantils, 
la neteja de solars per execucions subsidiàries, l’asfalt de vials, indemnitzacions per 
accidentes, la recuperació de parcel·les de la Via Verda, un parc inclusiu en la plaça 
de Cartonatges, col·laboracions per convenis amb la Creu Roja i Norte Perdido, ajudes 
per arrendaments de vivendes, recuperació de patrimoni com les Muralles i el pont de 
Felipe II en la Murta, la restauració de la façana de la Casa Consistorial, la rehabilitació 
dels despatxos dels grups polítics municipals, inversions de continuació en la 
modernització de l’ajuntament i la reposició del fons de contingència que s’havia 
utilitzat. 

 

5. Constitució del Consell Municipal per la Igualtat. 

Gemma Alós, des de la regidoria d’Igualtat se’ns ha informat de la creació d’un nou 
Consell Sectorial,  i segons la Carta de Participació Ciutadana es requereix un informe 
previ del Consell de Participació Ciutadana. 

Per a comentar este punt de l’Ordre del dia, ens acompanya l’agent de Igualtat, Raquel 
José que a continuació es dirigeix als assistents:  

El treball en relació a la Igualtat fa ja molts anys que se està desenvolupant en este 
Ajuntament i en la nostra ciutat, per això s’ha considerat la necessitat de regular-lo 
creant un Consell Municipal per la Igualtat que amplie la participació social, recollint 
opinions i suggeriments de la ciutadania en esta matèria, sempre atenent a la 
normativa autonòmica, estatal i europea. 

Simplement, s’ha seguit la composició i el funcionament aplicable als Consells 
Sectorials, segons s’estableix en la nostra Carta de Participació Ciutadana; igualment 
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per a complir en el tràmit establit en l’esmentada Carta es dona conter a este Consell 
de Participació per a que mostre la seua aprovació, si cal, a la creació d’este nou 
Consell Municipal de Igualtat, que posteriorment haurà de ser aprovat pel Ple 
Municipal. 

La presidenta, demana el parer als assistents que, per unanimitat, mostren la seua 
conformitat a la creació d’un nou Consell sectorial que es denominarà Consell 
Municipal per la Igualtat. 

 

6. Subvencions a las Associacions Veïnals per a 2021. 

Gemma Alós, informa que en breu es convocaran les subvencions dirigides a les 
Associacions Veïnals d’Alzira per a l’any 2021, com es continua en estat d’alarma i la 
majoria d’activitats que realitzen les Associacions no es poden dur a terme, hauran de 
presentar un Projecte encara que després en la Memòria justificativa es tinga que 
motivar algun canvi o substitució. 

Recorda també que entre els criteris de valoració per a adjudicar les subvencions, 
destaca la dedicació de l’entitat a la protecció de la infància i la família. 
Pascual Carrasco, pregunta si, al igual que els Casals Fallers, les Associacions 
Veïnals que disposen de local poden obrir. 

Gemma Alós, respon que de moment  sols poden estar 6 persones i per a tasques 
administratives amb totes les mesures de protecció contra la Covid. 

 

Precs i preguntes. 

La presidenta, pregunta als representants dels Consells Sectorials si tenen alguna 
aportació referida a la seua àrea o algun assumpte que plantejar. 

Els representants del Consell Escolar Municipal, Jaime Rossell, i del Consell del 
Paratge Natural Murta-Casella, Salvador Iñigo, indiquen que de moment no. 

 

Paco González, pregunta sobre el Pla General que se està realitzant. 

Fernando Pascual, informa que es tracta realment d’un PAI sobre el futur reten de la 
Policia Local, parc de bombers, projectes de vivendes sostenibles.  

A més, també hi ha un projecte global que va des de la gasolinera situada a la 
carretera de Tavernes, per el camí de l’Arena, el camp de tir, per darrere de l’Hospital 
fins al barranc de la Murta, serà com una circumval·lació. 

En este moment està en fase d’exposició pública. 

Secretaria, informa que al estar en fase de exposició pública des d’este Consell es pot 
demanar informació al departament de Gestió del territori i traslladar-la a l’Associació, 
o com a president de l’Associació Veïnal consultar directament. 
Paco González, respon que passarà ell directament per Gestió del territori. 

 

Pascual Carrasco, opina respecte a les execucions subsidiàries que, si al final 
s’expropiaren les propietats segur que es pagarien. 
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Fernando Pascual, informa que hi ha un procediment establert segons la normativa i 
que es molt lent. 

A més, les entitats financeres disposen de molts mitjants per a fer recursos i a les 
administracions ens costa molt finalitzar els tràmits, tant en temps com en diners. 
Resulta molt complicat i és un verdader problema. 

La presidenta, pregunta si hi ha alguna intervenció més. 

 

I no havent més assumptes que tractar, per la Sra. Presidenta, s’alça la sessió, sent 
les 14:00 hores, del que jo la secretaria estenc acta i certifique. 
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